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PROTOKOŁ NR VIII/25 

z Sesji Rady Miejskiej w Miejskiej Górce 

z dnia 29 stycznia 2025 roku 

o godz. 12:00 w Sali Ośrodka Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej 

w Miejskiej Górce 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Karol Skrzypczak – Burmistrz 

 Joanna Pląskowska – Sekretarz Gminy 

 Ireneusz Młynek - Radny Rady Powiatu Rawickiego  

 Radni Rady Miejskiej w Miejskiej Górce 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy 

 Naczelnicy wydziałów i Kierownik referatu Urzędu Miejskiego 

 Sołtysi Gminy Miejska Górka 

 Zaproszeni goście 

 

Ad 1. Otwarcie Sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia VIII sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Miejskiej Górce. Powitał 

wszystkich zgromadzonych. Stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 

uczestniczy 14 Radnych (nieobecny Przewodniczący Rady Zdzisław Goliński) - tj. 93,33% 

ustawowego składu Rady, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do protokołu. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski, odczytał obowiązujący porządek 

obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu poprzedniej Sesji. 

3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
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4. Wnioski i interpelacje Radnych. 

5. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2033.  

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejska Górka, 

b) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejska Górka na lata 2025 - 2033, 

c) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejska Górka 

na lata 2025 - 2033. 

6. Uchwalenie budżetu Gminy Miejska Górka na rok 2025. 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie budżetu Gminy Miejska Górka na 2025 rok, 

b) przedstawienie projektu uchwały budżetowej Gminy Miejska Górka na rok 2025, 

c) przedłożenie wspólnej opinii wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Miejskiej Górce 

do projektu uchwały budżetowej, 

d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały budżetowej Gminy Miejska Górka na rok 2025. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zamiaru przekształcenia Przedszkola w Miejskiej Górce, 

b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Miejskiej 

Górce wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Stanisława Mikołajczyka w Miejskiej 

Górce poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych, 

c) wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Miejska Górka udziałów z Samorządowego 

Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o. o. w Gostyniu, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Michała Archanioła w Konarach w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków na realizację zadania pn. "Wymiana pokrycia dachowego w domu 

parafialnym przy kościele pw. Św. Michała Archanioła w Konarach", 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Mikołaja w Miejskiej Górce w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

na realizację zadania pn. "Renowacja elewacji budynku kościoła w Miejskiej Górce", 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Klemensa w Zakrzewie w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 
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realizację zadania pn. "Renowacja dachu, ogrodzenia oraz ołtarza w drewnianym 

kościele pw. św. Klemensa w Zakrzewie", 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Jakuba w Sobiałkowie w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. "Renowacja drewnianej elewacji, krzyży oraz remont wnętrza 

kościoła pw. św. Jakuba w Sobiałkowie", 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Franciszkanów  

w Karolinkach - Goruszkach w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. "Wymiana pokrycia dachowego na budynku gospodarczym 

Zespołu Klasztornego Reformatów – Zakon Braci Mniejszych (Franciszkanów)  

w Goruszkach", 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym sieci wodociągowej  

i kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami  i przepompowniami stanowiącymi własność 

Gminy Miejska Górka. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Miejskiej Górce za 2024 rok przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

9. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Miejskiej Górce za 2024 rok przez Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie. 

Ad 2. Przyjęcie protokołu poprzedniej Sesji 

W związku z tym, iż do protokołu z Sesji, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2024 roku nie 

wpłynęły uwagi pisemne i ustne, Wiceprzewodniczący zawnioskował o przyjęcie niniejszego 

protokołu bez odczytywania. 

Za propozycją Wiceprzewodniczącego Rady głosowali wszyscy obecni na Sesji Radni – 

14„za”. 

W związku z powyższym protokół nr VII/24 z Sesji, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2024 

roku przyjęto bez odczytywania. 
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Ad 3. Informacja o działalności w okresie międzysesyjnym 

Głos zabrał Burmistrz Miejskiej Górki Karol Skrzypczak: „Panie Przewodniczący, 

Państwo Radni, Szanowni Państwo. Jest to pierwsza sesja nasza w tym roku i jak Państwo 

przed chwilą żeście słyszeli, jest bardzo obfita jeżeli chodzi o decyzje, które Państwo dzisiaj 

będziecie podejmowali. Ja pozwolę sobie szybciutko jakby przypomnieć i omówić uchwały, 

które dzisiaj Państwo będziecie podejmowali. Praktycznie wszystkie one były przedmiotem 

obrad posiedzenia Komisji, ale są również goście, którzy w tym nie uczestniczyli, także 

pozwolę sobie przypomnieć. Również tutaj bym dokonał lekkiego przesunięcia, zacząłbym, 

sprawy związane z wieloletnią prognozą finansową i uchwaleniem budżetu omówiłbym na 

samym końcu, dlatego że będzie to bardziej obszerny materiał. Natomiast teraz szybciutko 

omówiłbym pozostałe uchwały.  

I tak, dwie dotyczą, to jest uchwała dotycząca przekształcenia przedszkola w Miejskiej 

Górce i przekształcenia szkoły podstawowej w Miejskiej Górce. To tak trochę groźnie brzmi, 

ale dotyczy to jakby początku prac organizacyjnych związanych z przeniesieniem oddziałów 

przedszkolnych budowanego przedszkola. Przypomnę, że przedszkole to faktyczne, 

mieszczące się przy ulicy Paderewskiego, ma również swój oddział na ulicy Sportowej i ma 

również oddział w Niemarzynie, czyli te wszystkie, te trzy miejsca byłyby przeniesione na 

ulicę Konopnicką nr 10, czyli do nowego przedszkola. Również mamy dwa oddziały 

przedszkolne w Szkole Podstawowej, czyli one również zostałyby przeniesione do nowego 

przedszkola, ale to wymaga całej procedury. Podobnie brzmi, jakbyśmy przystępowali do 

likwidacji szkoły czy przedszkola. Muszą być wszyscy rodzice, zarówno dzieci 

przedszkolnych, jak i dzieci szkolnych, powiadomieni, to są uchwały o zamiarze, czyli 

dopiero po wyczerpaniu tej procedury związanej z powiadomieniem rodziców, uzyskaniem 

opinii kuratora, będzie podejmowana uchwała właściwa. Czyli taka jest tutaj procedura, czyli 

jest to początek naszych działań zmierzających do przeniesienia i uruchomienia przedszkola 

w nowo budowanym budynku.  

Kolejna uchwała dotyczy wyrażenia zgody na zbycie udziału w samorządowym 

funduszu poręczeń kredytowych. To jest fundusz, który powstał kilkanaście lat temu. Taką 

inicjatywą była gmina, inicjatorem była gmina Gostyń. Szereg gmin i powiatów do tego 

funduszu również należy. Kapitał tego funduszu jest dość znaczny, bo wynoszący już 

kilkadziesiąt milionów, natomiast głównym udziałowcem funduszu jest Bank Gospodarstwa 
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Krajowego, natomiast gminy mają udział symboliczny. Nasz udział wynosi 8 udziałów  

o wartości 10000 każdy, czyli w sumie mamy zaangażowane tam kwotę 80000 zł. I tutaj od 

szeregu lat byliśmy na każdym walnym zgromadzeniu naciskani, aby podnieść ten kapitał 

adekwatnie do udzielanych poręczeń przedsiębiorcom z naszego obszaru. Aczkolwiek też 

trzeba dodać, że przedsiębiorca nie jest zmuszony korzystać z poręczenia tego funduszu, bo to 

zależy też od tego, w jakim banku ma swój rachunek. Często większość banków nie żąda 

poręczenia dokonanego przez samorządowy fundusz. Niektóre gminy już jakby wystąpiły  

z tego funduszu, np. tutaj z naszego powiatu kilka lat temu Gmina Jutrosin zbyła swoje 

udziały, w związku z czym ja również tutaj Państwu proponuję podjąć taką uchwałę  

o wycofaniu naszego kapitału, czyli za tą kwotę będziemy sprzedawali nasze udziały, 

natomiast już nie będziemy finansowo się angażowali. Musielibyśmy około 200000 zł. na 

dziś dokapitalizować spółkę i w latach następnych również kolejnych wpłat dokonywać. 

Kolejny pakiet uchwał dotyczy już uchwał podejmowanych w ubiegłym roku. Sprawa 

dotyczy dotacji udzielanych przez gminę, ale gmina jest tutaj tylko pośrednikiem środków, 

które udało się pozyskać w ramach programu Polski Ład na renowację obiektów 

zabytkowych. W przypadku naszej gminy 5 podmiotów uzyskało takie wsparcie. Przypomnę, 

Parafia w Konarach kwotę 100000 zł, Parafia w Miejskiej Górce, kwotę 550000, w Zakrzewie 

346000, w Sobiałkowie 137 i Klasztor 436. W sumie daje to kwotę około 1 500 000 zł.  

Te prace w różnych jakby miejscach są na różnym poziomie zaawansowania, jak  

np. w Sobiałkowie już jest zakończone, natomiast w Zakrzewie jeszcze nie została jakby 

zakończona procedura przetargowa. Musimy te uchwały powtórzyć, dlatego że uchwały 

dotacyjne z budżetu gminy, gdzie gmina jest pośrednikiem, mają moc wiążącą tylko jednego 

roku. Czyli musimy te uchwały w tym roku powtórzyć. I tutaj raczej jestem przekonany, że 

one zostaną w tym roku wszystkie skonsumowane. Także tutaj będziemy mogli się  

z parafiami rozliczyć.  

Kolejna uchwała dotyczy wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej. Tutaj może kilka słów więcej należałoby wspomnieć. 

W tej chwili, w ubiegłym roku, żeśmy zakończyli. W tym roku, jak Państwo też na 

posiedzeniach Komisji, żeście omawiali, ostatecznie i z budżetu będzie również to wynikało, 

rozliczamy się w ramach dużej inwestycji kanalizacyjnej, którą żeśmy realizowali. To jest 

budowa kanalizacji sanitarnej w Zakrzewie, w Roszkowie, w Dłoni, w części Konar  

i Miejskiej Górki. W tym roku żeśmy już finansowo się rozliczyli, czyli dotyczyłoby to 
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wszystkich realizowanych inwestycji i również tutaj do tego pakietu dodajemy inne jeszcze, 

wcześniej zrealizowane, z różnych innych programów. Tutaj może się rodzić pytanie, czemu 

akurat tutaj tak szybko działamy, a w innych przypadkach wolniej? Większość inwestycji, 

które żeśmy realizowali, było realizowane z różnych programów unijnych i tam był wymóg, 

że gmina musiała przez co najmniej 7 lat być podmiotem prowadzącym, czyli sprzedającym 

tą usługę, jeżeli chodzi o kanalizację sanitarną. Natomiast inwestycje realizowane z Polskiego 

Ładu nie miały tego wymogu, można natychmiast jakby przekazać podmiotowi gminnemu, 

który jest odpowiedzialny za prowadzenie tego typu działalności. To jest konieczne, aby 

odzyskać podatek VAT. Z wszystkich realizowanych inwestycji z zakresu budowy kanalizacji 

sanitarnej czy wodociągów, odzyskiwaliśmy podatek VAT i tutaj w tych przypadkach 

również. Tutaj dodam, że wszystkie nasze miejscowości, z wyjątkiem Gostkowa  

i Rozstępniewa, jeżeli chodzi o odbiór ścieków, są rozliczane przez naszą wspólną spółkę  

z Gminą Pakosław i Jutrosin, wodociągi gminne z siedzibą w Pakosławiu, natomiast jeszcze 

do końca 27 roku mieszkańców Gostkowa i Rozstępniewa tą usługę odbioru ścieków będzie 

realizowana przez gminę, czyli mieszkańcy fakturę za odbiór ścieków będą otrzymywali  

z gminy, ponieważ musi być zachowana ta ciągłość tego projektu i po tym czasie również 

będziemy mogli tą sieć kanalizacji sanitarnej wydzierżawić naszej spółce, bo to też jest jakby 

podstawowy warunek, aby odzyskać, czyli kontynuować odzyskiwanie podatku VAT.  

To tyle jeżeli chodzi o te, rzekłbym, drobniejsze uchwały, natomiast w tej chwili 

przeszedłbym do omawiania spraw związanych z budżetem, czyli zawsze budżet jest 

poprzedzony uchwałą o wieloletniej prognozie finansowej, dopiero później jest uchwalany 

budżet. Zgodnie z przepisami do 15 listopada Państwo Radni otrzymaliście projekt budżetu. 

Przypomnę też podczas sesji czy podczas posiedzeń komisji często, żeśmy na ten temat 

mówili, że sytuację mieliśmy dość skomplikowaną, jeżeli chodzi o realizowane przez nas 

inwestycje. Stąd właśnie ta propozycja, aby budżet uchwalać pod koniec stycznia. Tutaj takim 

najbardziej newralgiczną inwestycją była budowa sali sportowej w Konarach, która właśnie 

powodowała, że tego budżetu żeśmy nie mogli uchwalić. Uchwalaliśmy wieloletnią prognozę 

finansową np. na lata następne, ale nie uchwalaliśmy w grudniu budżetu na rok 2025. Dziś 

jakby taką uchwałę Państwo podejmiecie, czyli uchwała dotycząca wieloletniej prognozy 

finansowej i uchwalenia budżetu. Jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę finansową, to z reguły 

tam są wpisywane te przedsięwzięcia, które będą realizowane w dłuższej perspektywie 

czasowej. I tutaj taką jakby nowością, nową propozycją jest, że jest tam umiejscowiona 
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termomodernizacja budynków Szkoły w Konarach i w Dłoni. Złożyliśmy taki wniosek ze 

środków unijnych, on będzie opiewał na kwotę około 6, ponad 6 000 000 złotych i będziemy 

tu oczekiwali na wsparcie, natomiast tej gwarancji nie mamy. Natomiast, aby wniosek mógł 

być złożony, musieliśmy mieć to zadanie i w budżecie, i w wieloletniej prognozie finansowej, 

stąd taka kwota jest wpisana. Również są rozpisane kwoty, muszą być rozpisane do końca 

kwoty rat spłaty czy wykupu obligacji. I tutaj jakby nasza wieloletnia prognoza finansowa 

kończy się na roku 33.  

I tak może pokrótce przekażę informacje takie ogólne, że budżet będzie tego roku po 

stronie dochodów wynosił kwotę 91 768 000. W tym są również bardzo pokaźna kwota  

31 000 000 dochody majątkowe, czyli te dochody, które udało nam się uzyskać na realizację 

szeregu inwestycji. Wydatki będą na poziomie 91 987 000 złotych, czyli jeżeli Państwo 

zwrócili uwagę, to różnica jest między dochodami, a wydatkami wynosi 220 000 złotych.  

I tutaj tą różnicę pokryjemy w najbliższych tygodniach wolnymi środkami, które będą jakby 

ujawnione na etapie składania sprawozdań. Nie zakładamy w tym roku emisji obligacji, czyli 

zakładamy, że poziom zadłużenia gminy nie zwiększy się do końca roku. To jest taki plan, 

takie założenie, co nie znaczy, że nam się to uda. Później powiem kilka, może nie tyle 

zagrożeń, ile okoliczności, które mogą sprawić, że będziemy musieli jednak pójść w trakcie 

roku, zdecydować się na emisję obligacji, żeby określone zadania zrealizować. Przypomnę, że 

na koniec 2024 roku budżet gminy zamknął się jakby z zadłużeniem na poziomie 8 600 000 

zł. Taki jest poziom zadłużenia Gminy Miejska Górka. Mógł być większy, tutaj Państwo 

Radni też jakby w tym żeście uczestniczyli, że nie decydowaliśmy się na emisję kolejnych 

obligacji, że sytuacja jakby budżetowa była na tyle dobra, że nie musieliśmy jakby zwiększać 

naszego zadłużenia. Za chwilę będę więcej mówił na temat wydatków majątkowych, 

natomiast tutaj też po raz kolejny przypomnę, że mimo, że budżet jest wysoki, i po stronie 

dochodów, i po stronie wydatków, że dalej mamy astronomiczną kwotę, jeżeli chodzi  

o wydatki majątkowe, to ciągle mamy mocno zaciśnięty pas, jeżeli chodzi o wydatki bieżące. 

Czyli tutaj w każdej dziedzinie, czy to w oświacie, czy w kulturze, czy w sporcie, czy  

w pomocy społecznej nie ma sytuacji, że mamy w bród pieniędzy i możemy teraz je wydawać 

na co nam się zechce. Musimy cały czas trzymać sztywno dyscyplinę finansową, aby móc 

uczestniczyć finansowo środkami własnymi w tych inwestycjach, które będziemy realizowali. 

I tak, jeżeli Państwo pozwolą, to tutaj różnica między projektem budżetu, a w tej chwili 

proponowanym budżetem opiewa na kwotę aż 11 000 000 zł. i doszliśmy do poziomu, że  
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w tym roku na wydatki majątkowe mamy zarezerwowaną kwotę aż 36 000 000 zł. Na to 

składa się aż 24 pozycje. I tak pokrótce może przedstawię: 

- Mamy kwotę 200000 na dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków. 

- Kwotę 312000 na zadania związane z dofinansowaniem rozbudowy oczyszczalni 

ścieków w Chojnie. Zadanie realizowane przez Gminę Pakosław.  

- I tutaj już wspomniane przeze mnie zakończenie zadania budowy kanalizacji 

sanitarnej Roszkowo – Zakrzewo - Dłoń w wysokości 4 500 000 zł. To dotyczy tematu 

związanego z sanitacją gminy. Tutaj też dodam, że został ogłoszony nabór i złożyliśmy 

wniosek, aczkolwiek będzie on bardzo trudny i tutaj jakby nie robię sobie wielkiej nadziei, 

jeżeli chodzi o pozyskanie tejże dotacji, ponieważ uzyskamy tam bardzo mało punktów  

w tym rankingu. Chodzi o budowę kanalizacji dla pięciu pozostałych gospodarstw  

w Zakrzewie oraz budowę magistrali wodociągowej łączącej wieś w Dłoni, tzw. Huby z tą 

częścią wiejską, gdzie idzie tranzyt wodociągu z Rogożewa do Dłoni, Kołaczkowic, 

Oczkowic i dalej może na kolejne nasze miejscowości. Ale to przyszłość nam pokaże, czy 

nam się to uda, czy nie.  

- Kolejną pozycją są drogi. I tutaj też przypomnę, że uzyskaliśmy dofinansowanie  

w wysokości 8 000 000. To jest ten duży pakiet drogowy. W ubiegłym roku, żeśmy 

realizowali ten mniejszy w ramach funduszów popegeerowskich, zadanie za niecałe 3 000 

000 zł. Natomiast w tej chwili mamy w trakcie realizacji ten pakiet duży, 8 000 000 i niektóre 

prace już rozpoczęły się w ubiegłym roku, niektóre trwają w tym roku. Jest to pakiet liczący 

kilkanaście pozycji. Postaram się sobie tak z głowy przypomnieć, dotyczą one wieś Piaski 

Zalesie, to zostało zrealizowane już w ubiegłym roku, na Dąbrowie dwie ulice, droga 

dojazdowa do Roszkowa, droga w Gostkowie, tutaj nie mogę wymieniać nazwiska, ale tutaj 

Pani Radna wie, o którą drogę chodzi. Następnie mamy dwa tematy w Sobiałkowie, to jest 

droga, dobicie do drogi krajowej i taka droga wewnętrzna z parkingami między kościołem  

a szkołą. Następną pozycją jest droga w Dłoni przy blokach, będące już w tej chwili  

w fatalnym stanie. I mamy kilka, jeszcze przypominam sobie, w Karolinkach przy klasztorze. 

I później mamy kilka pozycji w Miejskiej Górce. To jest chodnik, ulica Polna, droga ulica 

Ogrodowa, ulica Stawowa, ulica Parkowa. To są te tematy, które będziemy tutaj realizowali  

w Miejskiej Górce w ramach tego dużego projektu drogowego.  

- Kolejną taką drobną pozycję mają Państwo w wykup gruntów.  
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- Później mamy wydatki związane jakby tutaj bardziej z urzędem, to jest 

Cyberbezpieczny Samorząd. Tutaj też żeśmy przedstawiali, że każda z gmin w kraju 

otrzymała taką dotację z wydaniem środków na działania mające na celu poprawę tego 

cyberbezpieczeństwa, funkcjonowania samorządu.  

- W następnej pozycji mamy opracowanie gminnego programu rewitalizacji. To jest 

też program, który często jest warunkiem składania wniosków o dotacje ze środków unijnych 

i opracowanie strategii rozwoju Gminy Miejska Górka. Czyli to są takie dwa bliźniacze ze 

sobą dokumenty, które często muszą być załącznikiem składanych przez gminę wniosków.  

- Kolejna pozycja dotyczy budowy garażu oraz elewacji budynku. Tutaj przypomnę, 

że też ta inwestycja się rozpoczęła. Tu uzyskaliśmy dotację w wysokości 2 000 000 zł  

z Funduszu Polski Ład.  

- Kolejną pozycją mamy pozycję dotyczącą budowy przedszkola wraz z oddziałami 

żłobkowymi w Miejskiej Górce i tu mamy sumę kwot 2 500 000, 1 000 000 i 9 000 000 i też 

są to środki pochodzące z Funduszu Polski Ład, środki własne oraz z fundusze europejskie 

dla Wielkopolski. I tutaj jest to właśnie w sensie już takim budowlanym powolutku zbliżamy 

się do końca.  

- Kolejną pozycją jest wspomniana przeze mnie termomodernizacja budynków szkół. 

Tu mamy tylko kwotę na sfinansowanie opracowania projektów. Natomiast proszę tego też 

nie interpretować, że gmina już przystępuje do jakichkolwiek prac. Przystąpi, jeżeli uzyska 

tutaj wsparcie.  

- Później mamy trzy pozycje dotyczące naszego jakby udziału w funkcjonowaniu 

Szkoły w Gostkowie i w Nieparcie. Tutaj przypomnę, że w tej chwili już żeśmy zakończyli, 

zakończyli budowę sali sportowej, trwa proces odbioru i myślę, że w pierwszych dniach 

marca w sensie formalnym już młodzież szkolna tejże szkoły będzie mogła z tej sali 

sportowej korzystać, ale też już rozpoczęliśmy pracę związaną z programem, na który żeśmy 

otrzymali wsparcie w wysokości 6 000 000 zł, program termomodernizacji dwóch budynków 

szkolnych, to jest właśnie tego budynku w Gostkowie i w Nieparcie, ale też jest tam 

wymagany wkład własny, który muszą zapewnić gminy. I tutaj właśnie mamy pozycję jedną, 

to jest kwota 201000, później 500000 i trzecia pozycja 80000. To są nasze udziały w pracach 

związanych z otoczeniem Szkoły w Gostkowie i dotyczącym również prac 

termomodernizacyjnych, ale również niebawem będziemy przystępowali tam do konsumpcji 
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ostatniej kwoty 2 000 000 zł, na którą żeśmy uzyskali zgodę, że może nie być przeznaczona 

na termomodernizację, a na inne działania wokół tychże szkół.  

- Kolejna pozycja dotyczy, to jest kwota niewielka, 25000 zł, ma to związek z ujęciem 

wody w obrębie geodezyjnym Niemarzyn. I tutaj ta kwota jest kwotą, która pozwoli nam 

sfinansować nie projekt, bo on będzie dużo droższy, bo to będzie się wiązało z opracowaniem 

dokumentacji technicznej ujęcia linii przesyłowej i modernizacji stacji wodociągowej. Tutaj 

przypomnę, że to przez nas, bardziej przez spółkę naszą, zostały te odwierty wykonane, 

udokumentowane. Mają one zasoby około 50 m3 na godzinę, czyli razy co najmniej 20 

godzin, to mamy około 1000 m3 dodatkowe zasób wody, a w okresie letnim mamy bardzo 

poważne problemy, jeżeli chodzi o takie w pełni zaopatrzenie mieszkańców w wodę. I te 

środki pozwolą nam na sporządzenie tzw. programu funkcjonalno-użytkowego, czyli to jest 

taki dokument, który pozwala nam, jeżeli takowa szansa się pojawi, złożyć stosowny wniosek 

o dotację na prace związane z zagospodarowaniem tego ujęcia i modernizacją stacji 

wodociągowej w Miejskiej Górce.  

- Później pięć kolejnych uchwał, to już tutaj przypominałem przy omawianiu, dotyczy 

dotacji dla klasztoru i parafii.  

- Kolejna pozycja w wysokości 300000 to są dalsze prace związane  

z zagospodarowaniem terenu przy kościele tutaj, który gmina dzierżawi od parafii, gdzie 

mamy plac zabaw. Też w ubiegłym roku kończyliśmy zagospodarowanie tego oczka 

wodnego i tutaj jakby kolejne prace, które mają jakby przybliżyć nas, to też nie będzie 

jakikolwiek koniec tychże prac, bo dojdzie nam w momencie opuszczenia budynku 

przedszkolnego, a ten budynek gmina dzierżawi już od kilkudziesięciu lat, też możemy ten 

budynek wykorzystać na inne cele publiczne, czyli też warto będzie opracować jakiś projekt 

adaptacyjny i jakby podjąć decyzję, na jaki cel to ten budynek przeznaczyć. Natomiast od 

samego początku, kiedy składaliśmy wniosek do parafii o dzierżawę tego terenu, to naszym 

celem było, aby to było takie miejsce publiczne, miejsce wypoczynku, miejsce rekreacji, 

gdzie dziecko będzie się czuło bezpiecznie, a i również taka młodsza młodzież, gdzie również 

matki mogą sobie ze swoimi dziećmi wypoczywać. Czyli to jest taki mały kroczek dalej  

w kierunku urządzenia tego terenu.  

- Kolejna pozycja, 70000 dotyczy boiska sportowego i siłowni w Zakrzewie, to jest 

jakby konsekwencja wniosku, który żeśmy kilka lat temu złożyli, a w ubiegłym roku od 
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Skarbu Państwa, czyli od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa uzyskaliśmy tą 

nieruchomość, to jest staw, park i taki teren zielony, to Skarb Państwa może przekazać 

nieodpłatnie, czyli za darmo dla gminy, ale na określony cel publiczny, który musi być 

zrealizowany. I to jest też jakby początek realizacji tego zagospodarowania tego terenu na 

potrzeby tutaj mieszkańców wsi Konary.  

- I kolejna pozycja dotyczy też takiego gorącego tematu z ostatnich tygodni ubiegłego 

roku, to jest budowa przyszkolnej hali sportowej w Konarach. Tutaj mamy kwotę 2 450 000 

jako dotacji z Programu Olimpia oraz kwotę 1 634 000 środków własnych. Ta budowa się 

toczy i myślę, że tutaj zgodnie z umową zostanie ona zrealizowana do końca roku szkolnego, 

także tutaj z całym procesem odbioru myślę, że od września uczniowie Szkoły Podstawowej 

w Konarach będą mogli już korzystać z tejże hali.  

- I ostatnia pozycja dotyczy Orlika tutaj za oknem. Udało nam się uzyskać tutaj 

dofinansowanie na prace remontowe. Uzyskamy około 500000 złotych, ale drugie połowę 

musimy dołożyć środków własnych i tutaj ten Orlik jest też bardzo mocno eksploatowany, ma 

on już kilkanaście lat i tutaj uzyskaliśmy właśnie wsparcie na te prace remontowe.  

W sumie te 24 pozycji inwestycyjnych daje kwotę 36 874 000 zł, czyli jest to kwota 

bardzo duża, natomiast nie mamy jeszcze wpisane, ponieważ też jakby cały czas działamy  

w ramach ciasnego budżetu. Będziemy musieli w najbliższych miesiącach to wcisnąć. Mam 

tu na myśli program Rozświetlamy Polskę. Tutaj przypomnę, że uzyskaliśmy 1 500 000 zł, 

właśnie też z programu Polski Ład na to. I do końca czerwca musimy ogłosić przetarg na, 

program dotyczył wymiany punktów świetlnych, ale tu już informowałem, że Regionalne 

Izby Obrachunkowe zgłaszały jakby zastrzeżenia do tego programu, że gminy nie mogą 

inwestować na nieswoim majątku i myśmy wystąpili o zmianę jakby tego programu  

i uzyskaliśmy taką zmianę, że możemy budować nowe punkty świetlne i tutaj takie projekty 

będziemy przygotowywali. Głównie też chcemy już wyeliminować sprzed kilkunastu lat te 

lampy hybrydowe, te solarne, solarno-wiatrowe, które już w dużej części nie świecą, 

ponieważ akumulatory jakby zostały już wyeksploatowane, a montaż nowych, bo równa się 

jakby montażowi nowej, nowej lampy świetnej. Też kolejna jakby ze znakiem zapytania, choć 

tutaj jeżeli chodzi o oświetlenie uliczne, to jest pewność, bo te pieniądze mamy 

zarezerwowane. Natomiast ciągle czekamy i tutaj gminy i powiaty się bardzo jakby 

niepokoją, że to bardzo długo trwa, nie został rozstrzygnięty nabór z Funduszu Dróg 
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Samorządowych, to jest tutaj fundusz w dyspozycji Wojewody, który wymaga zatwierdzenia 

przez Premiera i my mamy tutaj nasz oczekujący wniosek dotyczący drogi Konary - Piaski  

i Powiat oczekuje drogi łączącej drogę krajową 36 z drogą wojewódzką 434, gdzie tutaj 

Powiat złożył do nas wniosek o jakby rezerwowanie kwoty prawie 3 000 000 zł na 

dofinansowanie tejże inwestycji. I mamy też jeszcze złożony wniosek dotyczący dróg 

gruntowych z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. To jest droga gruntowa  

w Rozstępniewie, łącząca Rozstępniewo z Rzyczkowem w jakimś tam zakresie. Mamy 

również złożony wniosek w ramach programu Wielkopolska Odnowa Wsi. Tutaj żeśmy 

złożyli wniosek dotyczący przeniesienia placu zabaw i miejsca parkingowego przy świetlicy 

w Roszkowie.  

I też tutaj sygnalizuję, że jakby budżet może mieć pewną trudność w trakcie roku, w 

związku z tym, że od 1 stycznia wzrosło najniższe wynagrodzenie, czyli musieliśmy 

wszystkim osobom, które czy urząd, czy przedszkole, kultura, sport, gospodarka komunalna, 

oświata podnieść to najniższe wynagrodzenie, ale ono również uruchamia całą drabinkę, czyli 

o około 8% wzrosły poziom wynagrodzeń w całej tej sferze budżetu gminy. I to może 

wywołać pewne problemy nam gdzieś pod koniec roku, że będziemy musieli jakby szukać 

rozwiązania, które spowoduje jakby wypełnienie tej brakującej luki, ale też jakby każdy 

miesiąc będzie nam tutaj pokazywał więcej informacji jakie mamy możliwości.  

Tutaj też warto przypomnieć, że budżet uchwalamy też w pewnej mierze na podstawie 

już nowej ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego. Od początku tego roku są 

nowe zasady finansowania gmin. To jest, jeżeli chodzi o dochody gmin, największa zmiana 

od wielu, wielu lat. Być może nawet od około 20 lat, dość głęboka, poważna zmiana dotyczy  

i udziałów gmin, w podatku dochodowym, czyli tzw. PIT, i od osób fizycznych, i od osób 

prawnych, tzw. CIT i również dotyczy to subwencji ogólnej i subwencji oświatowej. Po raz 

pierwszy pojawia się taka sytuacja, że nie ma takiej klasycznej subwencji oświatowej, tylko 

jest wyliczalna potrzeba oświatowa gminy. Czyli tu jakby stwarza się taką sytuację, że ona 

jeszcze nie wynika z żadnych przepisów prawnych, ale być może takowe się pojawią, że 

gmina będzie miała większą swobodę, jeżeli chodzi o kształtowanie sieci szkolnej na swoim 

obszarze. Też tutaj Państwo na pewno zauważają zmiany demograficzne. Na terenie naszej 

gminy mieliśmy lata temu sytuację, że rodziło się 140-150 dzieci rocznie, później około setki, 

natomiast w ubiegłym roku urodziło się tylko 60 dzieci, czyli te zmiany są dość poważne  

i dość głębokie, jeżeli chodzi o funkcjonowanie oświaty i być może będzie taki moment, że 
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trzeba będzie określone działania podejmować. Pierwszym jest ten dotyczący zmian,  

o których mówiłem, dotyczący funkcjonowania przedszkola. To tyle, jeżeli chodzi  

o omawianie jakby pobieżne i szybkie wieloletniej prognozy finansowej i takie bardziej 

obszerne dotyczące wydatków związanych z uchwaleniem budżetu. Czyli jeszcze raz 

podkreślę, że poziom dochodów i wydatków mamy prawie identyczny, z różnicą około  

200 tys. zł. Budżet nie planuje w tym roku, przynajmniej na tym etapie emisji obligacji, czyli 

zwiększenia zadłużenia, chyba że pojawią się nowe okoliczności, a takie tutaj jakby na 

samym końcu wymieniłem, że ciągle jesteśmy w tym rygorze dyscypliny finansowej, czyli 

ona dotyczy wszystkich dyrektorów szkół, szefów jednostek podległych, naczelników 

wydziału, że tutaj nie ma jakby zbyt dużej swobody, szczególnie jeżeli chodzi o wydatki 

bieżące.  

Z takich informacji bieżących, to tutaj jeżeli chodzi o realizowane inwestycje, to 

przedszkole jest w toku, zbliżamy się do finału. Kanalizację sanitarną, to już też 

wspominałem, żeśmy zakończyli. Drogi. Duży pakiet są w toku realizacji. Rozbudowa remizy 

jest w toku i sala sportowa w Konarach też jest w toku. Taką też ostatnią informacją, z którą 

też byliśmy tego świadomi, że taka sytuacja będzie miała miejsce, tutaj chciałbym kilka zdań 

wspomnieć o budowie siłowni wiatrowych. Tutaj od początku byliśmy świadomi, że taka 

budowa nie odbędzie się w taki sposób, że śmigłowiec przyniesie wiatrak, go bezboleśnie 

zlokalizuje we właściwym miejscu i odleci i tyle. W tej chwili na terenie gminy trwają bardzo 

intensywne prace ziemne, dziesiątki tysięcy ton jest przywożonych różnych minerałów. I tak 

zakładam, że przez cały ten rok będzie ten proces trwał. Te prace trwają już w grudniu  

i obecnie trwają. Nie jest to najlepszy czas na prace takie ziemne, budowlane. Natomiast też 

firmy wykorzystują każdą pogodę, bo jeżeli byłaby normalna zima i było minus 10, czyli 

śnieg, to raczej te prace by nie trwały. Natomiast tutaj spodziewamy się, że pod koniec tego 

roku będą już montowane pierwsze turbiny, czyli tutaj na pewno będą Państwo tutaj 

obserwowali. Mamy też już wiele, pierwsze skargi dotyczące jakby rozjechanych dróg, czy 

wywożonego błota na na drogę. Na to oczywiście reagujemy i zwracamy uwagę, natomiast tu 

musimy być świadomi, że jeżeli tutaj dziesiątki osób w różnych miejscach pracuje, to takie 

zamieszanie niestety będzie, ale ono będzie tylko w czasie budowy, później już tutaj te drogi 

wybudowane, szczególnie te drogi dojazdowe, będą tutaj też przez firmę monitorowane  

i utrzymywane, bo musi być zapewniony dojazd aut serwisowych, czyli do przeglądu i tak 

dalej, czyli tutaj też jakby będzie dla nas korzyść w zakresie jakby tego układu 
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komunikacyjnego, natomiast też tutaj główny nasz cel, o który nam chodziło od samego 

początku, to były znaczne zwiększenie wpływów podatkowych do budżetu gminy i tutaj 

jakby na to liczymy, że być może już przyszły rok będzie początkiem zwiększenia wpływów 

podatkowych do budżetu gminy, że Państwo będziecie mogli tymi środkami finansowymi już 

tutaj na różne cele dysponować. Ja miałbym tyle informacji, nie wiem czy Pan 

Przewodniczący, czy Państwo Radni mają jakieś pytania”? 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Ratajski: „Dziękuję Panie 

Burmistrzu. Czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania czy uwagi? Dziękuję bardzo”. 

 

Ad 4. Wnioski i interpelacje Radnych 

Nie zgłoszono żadnych wniosków i interpelacji Radnych. 

 

Ad 5. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2033 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejska Górka, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Ratajski przedstawił Uchwałę  

Nr SO-6/0957/43/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 26 listopada 2024 roku w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejska Górka. 

Uchwała Nr SO-6/0957/43/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 26 listopada 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejska Górka stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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b) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejska Górka na lata 2025 – 2033, 

Projekt Uchwały Nr VIII/55/25 dotyczący Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejska Górka na lata 2025-2033 odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski. 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejska 

Górka na lata 2025 – 2033. 

Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/55/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejska Górka na lata 2025-2033, 

została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 6. Uchwalenie budżetu Gminy Miejska Górka na rok 2025. 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Miejska Górka na 2025 rok, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Ratajski przedstawił Uchwałę  

Nr SO-6/0952/43/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Miejska Górka na 2025 rok. 

Uchwała Nr SO-6/0952/43/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 26 listopada 2024 roku w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Miejska Górka na 2025 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

b) przedstawienie projektu uchwały budżetowej Gminy Miejska Górka na rok 2025, 

Projekt Uchwały Nr VIII/56/25 dotyczący uchwały budżetowej Gminy Miejska Górka na 

rok 2025 odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski.  
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c) przedłożenie wspólnej opinii wszystkich Komisji Rady Miejskiej  

w Miejskiej Górce do projektu uchwały budżetowej, 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski odczytał wspólną opinię wszystkich Komisji 

Rady Miejskiej w Miejskiej Górce do projektu uchwały budżetowej. 

Wspólna opinia wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Miejskiej Górce do projektu uchwały 

budżetowej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) dyskusja, 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski otworzył dyskusję. Chętnych do dyskusji nie 

było. 

 

e) podjęcie uchwały budżetowej Gminy Miejska Górka na rok 2025. 

Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/56/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Miejska Górka na rok 2025, została podjęta i stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zamiaru przekształcenia Przedszkola w Miejskiej Górce, 

Projekt Uchwały Nr VIII/57/25 dotyczący zamiaru przekształcenia Przedszkola  

w Miejskiej Górce odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Wiesława Nowakowska.  

Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/57/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola w Miejskiej Górce, została podjęta  

i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej  

w Miejskiej Górce wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Stanisława 

Mikołajczyka w Miejskiej Górce poprzez likwidację oddziałów 

przedszkolnych, 

Projekt Uchwały Nr VIII/58/25 dotyczący zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 

im. Marii Konopnickiej w Miejskiej Górce wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. 

Stanisława Mikołajczyka w Miejskiej Górce poprzez likwidację oddziałów 

przedszkolnych odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski. Za podjęciem 

powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/58/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej  

w Miejskiej Górce wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Stanisława Mikołajczyka  

w Miejskiej Górce poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych, została podjęta  

i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

c) wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Miejska Górka udziałów  

z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o. o. w Gostyniu, 

Projekt Uchwały Nr VIII/59/25 dotyczący wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę 

Miejska Górka udziałów z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o. o. 

w Gostyniu odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Wiesława Nowakowska. Za podjęciem 

powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/59/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Miejska Górka udziałów  

z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o. o. w Gostyniu, została podjęta  

i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Michała Archanioła w Konarach w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. 

"Wymiana pokrycia dachowego w domu parafialnym przy kościele pw. Św. 

Michała Archanioła w Konarach", 

Projekt Uchwały Nr VIII/60/25 dotyczący zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Michała Archanioła w Konarach  

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. 

"Wymiana pokrycia dachowego w domu parafialnym przy kościele pw. Św. Michała 

Archanioła w Konarach odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski. Za 

podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/60/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Michała Archanioła w Konarach w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. "Wymiana pokrycia dachowego w domu parafialnym przy kościele pw. 

Św. Michała Archanioła w Konarach, została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja w Miejskiej Górce w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. 

"Renowacja elewacji budynku kościoła w Miejskiej Górce", 

Projekt Uchwały Nr VIII/61/25 dotyczący zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja w Miejskiej Górce w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. "Renowacja 

elewacji budynku kościoła w Miejskiej Górce", odczytała Wiceprzewodnicząca Rady 

Wiesława Nowakowska. Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji 

Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/61/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
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Mikołaja w Miejskiej Górce w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. "Renowacja elewacji budynku kościoła w Miejskiej Górce", została 

podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Klemensa w Zakrzewie w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. "Renowacja 

dachu, ogrodzenia oraz ołtarza w drewnianym kościele pw. św. Klemensa  

w Zakrzewie", 

Projekt Uchwały Nr VIII/62/25 dotyczący zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Klemensa w Zakrzewie w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. "Renowacja 

dachu, ogrodzenia oraz ołtarza w drewnianym kościele pw. św. Klemensa  

w Zakrzewie", odczytał Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski. Za podjęciem 

powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/62/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Klemensa w Zakrzewie w ramach Rządowego programu Odbudowy Zabytków na realizację 

zadania pn. "Renowacja dachu, ogrodzenia oraz ołtarza w drewnianym kościele pw. św. 

Klemensa w Zakrzewie", została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Jakuba w Sobiałkowie w ramach Rządowego 

programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. "Renowacja 

drewnianej elewacji, krzyży oraz remont wnętrza kościoła pw. św. Jakuba  

w Sobiałkowie", 

Projekt Uchwały Nr VIII/63/25 dotyczący zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jakuba w Sobiałkowie w ramach 

Rządowego programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. "Renowacja 

drewnianej elewacji, krzyży oraz remont wnętrza kościoła pw. św. Jakuba  

w Sobiałkowie", odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Wiesława Nowakowska. Za 

podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/63/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Jakuba w Sobiałkowie w ramach Rządowego programu Odbudowy Zabytków na realizację 

zadania pn. "Renowacja drewnianej elewacji, krzyży oraz remont wnętrza kościoła pw. św. 

Jakuba w Sobiałkowie", została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru 

Franciszkanów w Karolinkach - Goruszkach w ramach Rządowego programu 

Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. "Wymiana pokrycia 

dachowego na budynku gospodarczym Zespołu Klasztornego Reformatów – 

Zakon Braci Mniejszych (Franciszkanów) w Goruszkach", 

Projekt Uchwały Nr VIII/64/25 dotyczący zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji dla Klasztoru Franciszkanów w Karolinkach - Goruszkach w ramach 

Rządowego programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pn. "Wymiana 

pokrycia dachowego na budynku gospodarczym Zespołu Klasztornego Reformatów – 

Zakon Braci Mniejszych (Franciszkanów) w Goruszkach", odczytał Wiceprzewodniczący 

Rady Andrzej Ratajski. Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji 

Radni – 14 „za”. 
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Uchwała Nr VIII/64/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Klasztoru Franciszkanów  

w Karolinkach - Goruszkach w ramach Rządowego programu Odbudowy Zabytków na 

realizację zadania pn. "Wymiana pokrycia dachowego na budynku gospodarczym Zespołu 

Klasztornego Reformatów – Zakon Braci Mniejszych (Franciszkanów) w Goruszkach", 

została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym sieci 

wodociągowej i kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami i przepompowniami 

stanowiącymi własność Gminy Miejska Górka. 

Projekt Uchwały Nr VIII/65/25 dotyczący wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami  

i przepompowniami stanowiącymi własność Gminy Miejska Górka, odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Wiesława Nowakowska. Za podjęciem powyższej uchwały 

głosowali wszyscy obecni na sesji Radni – 14 „za”. 

Uchwała Nr VIII/65/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku  

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym sieci wodociągowej  

i kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami i przepompowniami stanowiącymi własność 

Gminy Miejska Górka, została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania Radnych na Uchwały Nr VIII/55/25, VIII/56/25, 

VIII/57/25, VIII/58/25, VIII/59/25, VIII/60/25, VIII/61/25, VIII/62/25, VIII/63/25, VIII/64/25  

i  VIII/65/25 Rady Miejskiej w Miejskiej Górce z dnia 29 stycznia 2025 roku stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

 

 



22 

 

Ad 8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Miejskiej Górce za 2024 rok przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Urszula Dupiczak odczytała sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miejskiej Górce za 2024 rok. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miejskiej Górce za 2024 

rok stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad 9. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Miejskiej Górce za 2024 rok przez Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Monika Ratajczak odczytała 

sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w Miejskiej Górce za 2024 

rok. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miejskiej 

Górce za 2024 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad 10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

Nie udzielono odpowiedzi, ze względu na nie wniesienie wniosków i interpelacji. 

 

Ad 11. Wolne głosy i wnioski. 

Brak wolnych głosów i wniosków. 
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Ad 12. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem porządku VIII sesji Rady Miejskiej w Miejskiej Górce, 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Ratajski, dziękując wszystkim za przybycie, zamknął 

obrady o godz. 13:47. 

 

     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

               Andrzej Ratajski  
                                                                                            

 

 

 

Protokołowała: 

     Inspektor 

Karina Zawidzka 
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12. Uchwała Nr VIII/60/25. 
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za 2024 rok. 
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w Miejskiej Górce za 2024 rok. 


